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§ 4 

Nämndens frågor till förvaltningen 

 

Johan Brege (M) ställde en fråga utifrån en artikel om situationen 

för barn från Marocko som vistas i Stockholm. Förvaltningen svarar 

genom avdelningschef Jenny Swärd att det varit få barn från 

Marocko i Stockholms gatumiljö under sommaren och att de har ett 

fortsatt nära samarbete med Stockholmspolisen.   


